



IAJ·UIM *International Association of Judges*
Union Internationale des Magistrats

The International Association of Judges (IAJ) follows very closely the developments in Yemen. The Central Council of IAJ at its meeting in Foz do Iguaçu on 11th November 2014 was informed by the Yemeni Judiciary Association about the situation of the Judiciary in that country. After intense debate, the Central Council adopted the following

RESOLUTION

The Central Council of the International Association of Judges recognizes the difficulties currently facing the judiciary in Yemen and extends its support to the Yemeni judiciary in its struggle for judicial independence.

Foz do Iguaçu, 11 November 2014.



IAJ·UIM *International Association of Judges*
Union Internationale des Magistrats

L'Union Internationale des Magistrats (UIM) suit de près la situation au Yemen. Le Conseil Central de l'UIM lors de sa réunion à Foz do Iguaçu le 11 novembre 2014 a été informé par l'Association des Magistrats du Yemen sur la situation du pouvoir judiciaire dans ledit pays. Après un débat intense, le Conseil Central a adopté la suivante

RESOLUTION

Le Conseil Central de l'Union Internationale des Magistrats est conscient des difficultés rencontrées par la magistrature au Yemen et lui exprime son soutien dans sa lutte pour l'indépendance judiciaire.

Foz do Iguaçu, 11 novembre 2014.